

Announcements for 5-1-2022

2022年5月1日報告事項

1. This week's prayer focus that we believers intentionally serve the Lord as priests in all we do.
本週禱告焦點：祈求讓我們所有信徒在所做的一切中，刻意地以祭司的身份侍奉主。
2. Pray for a speedy recovery for those who recently caught Covid.
禱告願最近感染了新冠的人早日康復。
3. Congratulations to Helen Zhang, daughter of Lanhui Zhang and Lihong Wu, and Daryl Tiong as they celebrate their wedding in Detroit, Michigan today.
祝賀張蘭輝和吳麗紅的女兒 Helen 和 Daryl Tiong 今天在底特律舉行婚禮。
4. There will be a college year-end BBQ held on May 7th. Please pray for the event as the students celebrate the end of the school year.
5月7日將有燒烤會，慶祝大學生學年結束。請為此活動禱告。
5. Pray for those who were asked to consider joining the church board. May God continue to lift up the brothers and sisters in this church as we seek to glorify Him.
為那些被提名加入教會執事會的弟兄姐妹禱告。願神繼續帶領教會的弟兄姐妹尋求並榮耀祂。
6. Please stay for lunch today after Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the English Fellowship Group.
今天中文崇拜 / 英文主日學之後請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由英文團契的弟兄姐妹提供。

7. Sermon speakers:

	May 8
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Young
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	五月八日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	崔牧師
西區崇拜	何牧師